
Retsudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 30. april 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 739
Vil ministeren, i forlængelse af REU alm. del - svar på spørgsmål 1606
(2013-14), redegøre for status på arbejdet med at kortlægge årsagerne til ud-
viklingen i antallet af retspsykiatriske patienter og udviklingen i indsatserne,
herunder oplyse hvornår ministeren forventer, at den nedsatte ekspertgruppe
afslutter sit arbejde, og en rapport kan oversendes?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Lauritzen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på karsten.lauritzen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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